
 

 

  
 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VІІ скликання 

 

П Р О Т О К О Л 

 

31 серпня  2017  року                    м.Черкаси                                                № 15  

 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 
 

Всього членів комісії – 5 

На засіданні присутні – 4 
 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії – Доманський В. М. 

секретар постійної комісії – Ковбоша О. Р. 

члени комісії: Коваленко В. М.,  Озірний О.А. 
 

ВІДСУТНІ: Кашко О.М. 
 

Запрошені: 

Губенко І.Я. –  кандидат на посаду ректора Черкаської медичної академії; 

Григор О.О. –  в.о. ректора Черкаського Державного технологічного університету 

Данилевський В.В. – начальник управління освіти і науки облдержадміністрації; 

Демченко А. М. –  директор КП «Черкасиоблкіно»; 

Зеленський М.В. – начальник управління сім’ї, молоді та спорту облдержадміністрації; 

Карманнік Р.В. – директор Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації; 

Кравченко Н. М. –  директор Департаменту фінансів облдержадміністрації; 

Найдан О.В. – заступник начальника управління охорони здоров’я  

облдержадміністрації; 

Силенко В.А. – вчитель історії та правознавства Першої міської гімназії Черкаської 

міської ради;  

Чабан  С. О. –   начальник Управління реєстрації нормативно правових актів, правової 

роботи та правової освіти  Головного територіального управління юстиції у Черкаській 

області; 

Шабатін О. О. – директор Департаменту культури та взаємодії з громадськістю 

облдержадміністрації. 
 

В засіданні взяв участь Вельбівець О.І. – голова обласної ради. 

 



ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

              1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23.12.2016 № 11-2/VII «Про 

обласний бюджет на 2017 рік»  

Доповідає:   

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів облдержадміністрації 

              2. Про присудження  Премії Верховної Ради  

Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки облдержадміністрації  

             3. Про хід виконання рішення обласної ради вiд 7.10.2016 №9-2/VІІ «Про обласну 

цільову програму «Інноваційні школи Черкащини» на період до 2020 року»  

Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки облдержадміністрації  

            4. Про затвердження Порядку призначення на посаду керівників загальноосвітніх 

навчальних закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області   
Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки облдержадміністрації  

             5. Про внесення змін у додаток до  Обласної програми підтримки вищих 

навчальних закладів Черкаської області 2015- 2019 роки      

Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки облдержадміністрації  

             6. Про внесення змін до  Програми правової освіти населення  Черкаської області 

на 2016- 2020 роки   
Доповідає:   

Чабан  

Світлана Олександрівна 
 

- начальник Управління реєстрації нормативно правових 

актів, правової роботи та правової освіти  Головного 

територіального управління юстиції у Черкаській області 

             7. Про внесення змін до Програми розвитку туризму в Черкаській області на 2012 

– 2020 роки  

Доповідає:   

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації 

             8. Про затвердження Положення про встановлення персональних стипендій до 

пенсій і заробітних плат народним (заслуженим) артистам, працівникам культури України    

Доповідає:   

Шабатін 

Олександр Олексійович 

- директор Департаменту культури та взаємодії з 

громадськістю облдержадміністрації 

 



           9.  Про Програму підтримки діяльності творчих спілок Черкаської області  на 2017-

2021 роки   
Доповідає:   

Шабатін 

Олександр Олексійович 

- директор Департаменту культури та взаємодії з 

громадськістю облдержадміністрації 
 

            10.  Про внесення змін до рішення обласної ради від 03.03.2006 № 27-14/IV 

«Про встановлення обласних персональних стипендій»  

Доповідає:   

Шабатін 

Олександр Олексійович 

- директор Департаменту культури та взаємодії з 

громадськістю облдержадміністрації 
 

             11.  Про хід виконання рішення обласної ради вiд 07.10.2016  №9-4/VlІ «Про 

Програму  розвитку фізичної культури і спорту  області  на 2016 – 2020 роки»  

Доповідає:   

Зеленський 

Максим Васильович 

- начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації  
 

             12. Про внесення змін до програми розвитку фізичної культури і спорту в 

області на 2016 – 2020 роки     
Доповідає:   

Зеленський 

Максим Васильович 

- начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації  
 

             13.  Про розгляд листа громадської організації «Громадський рух «Всі разом!»  

Доповідає:   

Зеленський 

Максим Васильович 

- начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації  
 

             14. Про хід виконання рішення обласної  ради  від 7.10.2016 № 9-5/VIІ «Про 

затвердження обласної  цільової програми протидії торгівлі людьми  на період до 

2020 року» 

Доповідає:   

Зеленський 

Максим Васильович 

- начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації  
 

             15. Про хід виконання рішення обласної  ради  від 30.01.2014 № 28-4/VI «Про 

обласну програму поліпшення кінообслуговування населення  на 2014 - 2018 роки»  

Доповідає:   

Демченко 

 Алла Миколаївна 

- директор КП «Черкасиоблкіно» 

              16. Про хід виконання рішення обласної  ради  від 28.08.2015№ 42-4/VI «Про 

обласну цільову соціальну програму протидії ВІЛ-інфекції /СНІДу   на 2015 - 2018 

роки»  

Доповідає:   

Найдан  

Олег Володимирович 

 заступник начальника управління охорони здоров’я  

облдержадміністрації  

 



              17. Про призначення Губенко І.Я. на посаду  ректора Черкаської медичної 

академії 

Доповідає:   

Найдан  

Олег Володимирович 

 заступник начальника управління охорони здоров’я  

облдержадміністрації  
 

Голосування за порядок денний: 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

1. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н. М., яка поінформувала про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 23.12.2016   № 11-2/VII «Про обласний 

бюджет на 2017 рік».  

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  1). 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 

 

Доманський В. М., вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 23.12.2016   № 11-2/VII «Про 

обласний бюджет на 2017 рік» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради, пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення.     
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 2). 

Голосування:  

"За" - 3; "Проти" - 0; "Утримались" - 1; "Не голосували" – 0. 
 

2. СЛУХАЛИ: 

   Данилевського В.В., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України» вчителю історії та 

правознавства Першої міської гімназії Черкаської міської ради Силенку  В.А.  

Валерій Вікторович поінформував членів постійної комісії про трудову 

діяльність кандидата  на присудження премії та його  досягнення  в галузі освіти. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  3). 

 

Доманський В. М., вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної ради 

«Про клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради.     
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 4). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 



3. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В. з інформацією про хід виконання рішення обласної ради вiд 

7.10.2016 №9-2/VІІ «Про обласну цільову програму «Інноваційні школи Черкащини» 

на період до 2020 року». 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради вiд 7.10.2016 №9-2/VІІ 

«Про обласну цільову програму «Інноваційні школи Черкащини» на період до 2020 

року» додається до протоколу (додаток  5). 
 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Доманський В.М., Ковбоша О.Р.,     

Озірний О.А. 
 

Доманський В. М., вніс пропозицію інформацію начальника управління освіти і 

науки облдержадміністрації Данилевського В.В. про хід виконання рішення обласної 

ради від 7.10.2016 №9-2/VІІ взяти до відома та продовжити контроль за її виконанням. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 6). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

3. СЛУХАЛИ:   

Данилевського В.В., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

затвердження Порядку призначення на посаду керівників загальноосвітніх навчальних 

закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області».  

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  7). 
 

Доманський В. М., вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної ради 

«Про затвердження Порядку призначення на посаду керівників загальноосвітніх 

навчальних закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної 

ради, пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект 

цього рішення.     
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 8). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін у додаток до Обласної програми підтримки вищих навчальних закладів 

Черкаської області  на 2015-2019 роки».  
 

 



Валерій Вікторович  коротко ознайомив депутатів із змінами у додатку до 

Обласної програми підтримки вищих навчальних закладів Черкаської області             

на  2015 - 2019 роки. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  9). 
        

ВИСТУПИВ: 

Григор О.О. доповів що у зв’язку з вимогами Головного управління Державної 

казначейської служби України у Черкаській області, щодо формулювання назви заходу 

програми   необхідно  внести наступну зміну: у пункті 46 найменування завдання 

«Капітальний ремонт приміщення навчального корпусу №1 Черкаського державного 

технологічного університету (облаштування виставкової зали кафедри 

дизайну)»викласти в наступній редакції: «Капітальний ремонт частини холу 1 поверху 

навчального корпусу №1 Черкаського державного технологічного університету 

(облаштування виставкової зали кафедри дизайну)». 

Олег Олександрович звернувся з проханням до членів комісії підтримати 

пропоновану зміну та винести на розгляд сесії.   

Зміни до проекту рішення обласної ради додаються до протоколу (додаток 10). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 

Доманський В. М., вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін у додаток до Обласної програми підтримки вищих навчальних 

закладів Черкаської області  на 2015-2019 роки», врахувати зміну внесену          

Григором О.О., та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект 

цього рішення із змінами.     

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 11). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

6. СЛУХАЛИ: 

Чабан  С. О.,  яка поінформувала про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до  Програми правової освіти населення  Черкаської області на 2016 - 

2020 роки».  

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  12). 

Світлана Олександрівна звернулась до управління освіти і науки 

облдержадміністрації щодо внесення узгоджених з Головним територіальним 

управлінням юстиції у Черкаській області пропозицій до обласного бюджету. 
 

 В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії, Вельбівець О.І. 
 

Доманський В. М., вніс пропозиції: 

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до  Програми 

правової освіти населення  Черкаської області на 2016- 2020 роки» та рекомендувати 

до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 



2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення.     

3. Рекомендувати начальнику управління освіти і науки облдержадміністрації 

Данилевському В.В. при підготовці пропозицій до обласного бюджету   враховувати 

пропозиції Головного територіального управління юстиції у Черкаській області. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 13). 

Голосування:  
 

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до  Програми  розвитку туризму в Черкаській області на 2012 – 2020 

роки».  

Роман Володимирович зазначив, що зміни  стосуються  заходів до Програми в 

яких у розділі 12 виключається  пункт 19. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  14). 

 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Доманський В.М., Ковбоша О.Р. 

 

Вельбівець О.І. зазначив на тому,  що до  Програми  розвитку туризму в 

Черкаській області на 2012 – 2020 роки вноситься  багато змін та рекомендував 

директору Департаменту регіонального розвитку облдержадміністрації                            

Карманніку Р.В. більш якісніше відноситись до підготовки  проекту Програми. 

 

Доманський В. М., вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до  Програми  розвитку туризму в Черкаській області на 2012 – 

2020 роки» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради, 

пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект цього 

рішення.     
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 15). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

8. СЛУХАЛИ: 

Шабатіна  О. О., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

затвердження Положення про встановлення персональних стипендій до пенсій і 

заробітних плат народним (заслуженим) артистам, працівникам культури України». 

Проект рішення додається до протоколу (додаток 16). 
 



Олександр Олексійович зазначив, що у зв’язку з необхідністю приведення у 

відповідність пунктів проекту рішення один до одного, виникла потреба внести 

наступні зміни: 

1. Пункт 2 виключити. 

2. У розділі 2 «Порядок встановлення персональної стипендії» Положення 

про встановлення персональних стипендій до пенсій і заробітних плат народним 

(заслуженим) артистам, працівникам культури України в області: 

1) пункт 1 викласти в такій редакції: 

«1. Довічні обласні персональні стипендії встановлюються для видатних діячів 

культури рішенням обласної ради на підставі протоколу засідання Комісії, що 

приймається відкритим голосуванням більшістю голосів.»; 

2) пункт 6 виключити. 

У зв’язку з цим, пункти 7,8 вважати відповідно пунктами 6,7.  

Олександр Олексійович звернувся з проханням до членів комісії підтримати 

пропоновані зміни та винести на розгляд сесії.   
 

Зміни до проекту рішення обласної ради додаються до протоколу (додаток 17). 

 

ВИСТУПИВ: 

Вельбівець О.І., який  рекомендував Департаменту культури та взаємодії з 

громадськістю облдержадміністрації включати не менше двох депутатів обласної ради  

до складу конкурсної комісії. 
 

 

Доманський В. М., вніс пропозиції: 
 

1. Підтримати проект рішення обласної ради «Про затвердження Положення про 

встановлення персональних стипендій до пенсій і заробітних плат народним 

(заслуженим) артистам, працівникам культури України», із запропонованими, на 

засіданні комісії Департаменту культури та взаємодії з громадськістю 

облдержадміністрації змінами. 

2. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення із змінами. 

3. Доручити Департаменту культури та взаємодії з громадськістю 

облдержадміністрації при підготовці проекту розпорядження  облдержадміністрації 

про утворення конкурсної комісії включати до її складу не менше двох депутатів 

обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 18). 

 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

 



9. СЛУХАЛИ: 

Шабатіна  О. О., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

Програму підтримки діяльності творчих спілок Черкаської області  на 2017-2021 роки». 

Проект рішення додається (додаток 19). 
 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Доманський В.М., Коваленко В.М., 

Озірний О.А. 
 

Доманський В. М., вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної ради 

«Про Програму підтримки діяльності творчих спілок Черкаської області  на 2017-2021 

роки» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради, 

пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект цього 

рішення.    

  

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 20). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

10. СЛУХАЛИ: 

Шабатіна  О. О., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 03.03.2006 № 27-14/IV «Про встановлення 

обласних персональних стипендій».  
 

  

Олександр Олексійович зазначив, що зміни до рішення обласної ради від 

03.03.2006 № 27-14/IV «Про встановлення обласних персональних стипендій» 

стосуються змін назви структурного підрозділу обласної державної адміністрації та 

посадових осіб, що включені до складу комісії. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  21). 

 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Ковбоша О.Р., Коваленко В.М.,   
 

Вельбівець О.І., звернув увагу на доцільності затвердження складу комісії  з 

встановлення обласних персональних стипендій не персонально а за посадами. 

Олександр Іванович дав доручення  юридичному відділу виконавчого апарату обласної 

ради вивчити питання щодо особливостей формування складу конкурсних та інших 

комісій, що утворюються органами місцевого самоврядування.      
 

Доманський В. М., вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 03.03.2006 № 27-14/IV «Про 

встановлення обласних персональних стипендій» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради, пропонувати депутатам обласної ради при 

розгляді питання підтримати проект цього рішення.     
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 22). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 



 

11. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М.В. з інформацією про хід виконання рішення обласної ради вiд 

07.10.2016  №9-4/VlІ «Про Програму  розвитку фізичної культури і спорту  області  на 

2016 – 2020 роки». 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради вiд 07.10.2016 №9-4/VlІ  

додається до протоколу (додаток  23). 

Максим Васильович інформуючи про стан матеріально-технічної бази 

спортивних закладів  області  звернув увагу на проблему із функціонуванням стадіону 

в  м. Ватутіне.  

 

Вельбівець О.І., доручив   начальнику управління  сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації Зеленському  М. В. підготувати інформацію  щодо 

функціонуванням стадіону в  м. Ватутіне. 

 

Доманський В. М., вніс пропозицію інформацію начальника управління сім’ї, 

молоді та спорту облдержадміністрації Зеленського М.В.  про хід виконання рішення 

обласної ради від 07.10.2016  №9-4/VlІ взяти до відома та продовжити контроль за її 

виконанням.. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 24). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М.В.,  який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до програми розвитку фізичної культури і спорту в області на            

2016 – 2020 роки». 

 

Текст проекту рішення додається до протоколу   (додаток 25).  

 

Доманський В. М., вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до програми розвитку фізичної культури і спорту в області на 2016 

– 2020 роки» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради, 

пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект цього 

рішення.     

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 26). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 



13. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М.В., який ознайомив членів постійної комісії з листом громадської 

організації «Громадський рух «Всі разом!».  

 Текст листа громадської організації додається до протоколу (додаток  27). 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 

 

Коваленко  В. М., внесла пропозицію підтримати ініціативу громадської 

організації «Громадський рух «Всі разом!» щодо розгляду  на пленарному засіданні 

обласної ради питання про звернення до керівних органів держави із метою захисту і 

підтримки сімейних цінностей. 
 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 28). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

14. СЛУХАЛИ: 

Зеленського М.В., який проінформував про хід виконання рішення обласної  

ради  від 7.10.2016 № 9-5/VIІ «Про затвердження обласної  цільової програми протидії 

торгівлі людьми  на період до 2020 року». 

 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 7.10.2016  № 9-5/VIІ  

додається до протоколу (додаток 29).  
 

Доманський В. М., вніс пропозицію інформацію начальника управління сім’ї, 

молоді та спорту облдержадміністрації Зеленського М.В про хід виконання рішення 

обласної ради від 7.10.2016 № 9-5/VIІ «Про затвердження обласної  цільової програми 

протидії торгівлі людьми  на період до 2020 року» взяти до відома та продовжити 

контроль за її виконанням. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 30). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

15. СЛУХАЛИ: 

Демченко А.М., яка поінформувала про хід виконання обласної програми 

поліпшення кінообслуговування населення  та діяльності КП «Черкасиоблкіно». 
 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради від 30.01.2014 № 28-4/VI 

додається до протоколу (додаток 31).  

 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Доманський В.М., Ковбоша О.Р., 

Коваленко В.М.,     Озірний О.А. 
 



Вельбівець О.І., звернув увагу на незадовільний стан матеріально-технічної бази 

комунального підприємства "Черкасиоблкіно", відсутність позитивних змін у 

діяльності та неефективну роботу з орендарями.  

 

Озірний О.А. запропонував провести детальний аналіз фінансово-

господарського стану комунального підприємства за результатами якого внести 

пропозицію щодо можливої його  реорганізації.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
 

Доманський В. М., вніс пропозиції: 

1. Інформацію директора КП «Черкасиоблкіно» Демченко А.М. про хід 

виконання рішення обласної ради від 30.01.2014 № 28-4/VI «Про обласну програму 

поліпшення кінообслуговування населення на 2014 - 2018 роки» взяти до відома та 

продовжити контроль за її виконанням. 

2. Членам комісії спільно з представником Департаменту культури та взаємодії з 

громадськістю облдержадміністрації виїхати на комунальне підприємство  з метою 

ознайомлення із станом  його функціонування. За результатами поїздки підготувати 

пропозиції щодо подальшого функціонування даного комунального підприємства. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 32). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

16. СЛУХАЛИ: 

Найдана О.В., який поінформував про хід виконання рішення обласної ради  від 

28.08.2015  №42-4/VІ «Про обласну цільову соціальну програму протидії ВІЛ-

інфекції/СНІДу на 2015 – 2018 роки». 
 

Інформація про хід виконання рішення обласної ради  від 28.08.2015  №42-4/VІ 

додається до протоколу (додаток 33).  
 

Доманський В. М., вніс пропозицію інформацію заступника начальника 

управління охорони здоров’я  облдержадміністрації Найдана О.В. про хід виконання 

рішення обласної ради від від 28.08.2015  №42-4/VІ «Про обласну цільову соціальну 

програму протидії ВІЛ-інфекції/СНІДу на 2015 – 2018 роки», взяти до відома та 

продовжити контроль за її виконанням. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 34). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

17. СЛУХАЛИ: 

Найдана О.В., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

призначення Губенко І.Я. на посаду  ректора Черкаської медичної академії». 

 

Текст проекту рішення додається до протоколу   (додаток 35). 

 



Олег Володимирович поінформував членів комісії, що відповідно  статті 42 

Закону України «Про вищу освіту» в  Черкаській медичній академії були проведені 

вибори на заміщення посади ректора академії в зв’язку з перейменуванням 

навчального закладу та попросив підтримати призначення Губенко І.Я. на посаду  

ректора Черкаської медичної академії. 

 

ВИСТУПИВ: 

Вельбівець О.І., який звернув увагу членів комісії на професійні якості          

Губенко І.Я. та її вклад  в  підвищенні статусу навчального закладу та запропонував  

підтримати призначення Губенко І.Я. на посаду  ректора Черкаської медичної академії. 

 

Губенко І.Я. подякувала за підтримку та розповіла про подальші плани 

діяльності Черкаської медичної академії. 

Доманський В. М., вніс пропозицію підтримати кандидатуру  Губенко Інни 

Яківни на посаду  ректора Черкаської медичної академії. 

Рекомендувати розглянути проект рішення обласної ради «Про призначення 

Губенко І.Я. на посаду  ректора Черкаської медичної академії»  на пленарному 

засіданні обласної ради 08.09.2017 і пропонувати депутатам підтримати  відповідний 

проект рішення. 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 36). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

  

 

Голова постійної комісії                                                               В.  Доманський 

 

 

Секретар  постійної  комісії                                                       О. Ковбоша 

 


